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Petycja w sprawie budowy chodnika

przy drodze Sqdziszowskiej w miejscowo5ci Kolbuszowa G6rna

Na podstawie art.2 ustawy z dnia 11 lipca 2014r.ustawy o petycjach , My jako mieszkaricy

nowopowstajqcego osiedla , a zarazem przedstawiciele mieszkadc6w Kolbuszowej G6rnej, wnosimy

petycje w sprawie budowy chodnika oraz jego o5wietlenie wzdlu2 ulicy Sqdziszowskiej w miejscowoSci

Kolbuszowej G6rnej, tqczqcej rondo Swiqtego Andrzeja Boboli z ulicq Pilsudskiego.

W trosce o bezpieczedstwo dzieci, os6b starszych jak r6wnie2 mieszkaric6w calej gminy

Kolbuszowa korzystajqcych z tego odcinka drogi apelujemy do wladz Gminy o uwzglqdnienie w planach

inwestycyjnych oraz mo2liwie szybkq realizacjq inwestycji w postaci budowy nowego odcinka chodnika

dla pieszych jak r6wnie2 jego o6wietlenie.

Z ka2dym rokiem na tym obszarze wzrasta liczba os6b korzystajqcych z drogi. Fakt ten

powoduje nieustanne zwigkszenie siq natq2enia ruchu samochodowego, kt6ry w ostatnich latach

zwiqkszyl siq kilkukrotnie. Pr6cz samochod6w codziennie podq2ajq tqdy piesi: doroSli oraz dzieci, kt6rzy

zmierzajq do szkoty, sklepu, koSciola. Dodatkowo w okresie zimowym, kiedy droga jest oblodzona

zmuszeni sq poruszai siq ulicq, ze wzglqdu na zalegajqce na poboczu zwaly 6niegu pozostale po

od(nie2aniu. Tylko przezorno6i kierowc6w chroni poruszajqce siq drogq dzieci przed tragicznymi

w skutkach potrEceniami. Okres jesienno-zimowy dodatkowo zwigksza ryzyko wypadku poprzez

wczeSnie zapadajqcy zmrok (brak latarni ulicznych), zalegajqce na jezdni liicie. Dodatkowo na

zwiqkszajqcy siq ruch samochodowy wplywa fakt pojawienia siq dw6ch dom6w weselnych przy tej

ulicy.

Nowy chodnik podniesie bezpieczedstwo dzieci, doroslych i przyslu2y siq wszystkim

mieszkadcom miejscowo5ci, kt6rzy r6wnie2 poruszajq siq na tym odcinku drogi. Zycia ludzkiego nie da



siq przelo2yi na kwoty finansowe, jak to ostatnio siq zdarza, a ka2de 2ycie uratowane poprzez wlaSciwe

inwestowanie Srodk6w publicznych jest najwa2niejsze. Prosimy Pana Burmistrza o pozytywnq

rozpatrzenie naszej pro6by.
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